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Vragen van de leden Groothuizen en Raemakers (beiden D66) aan de 
Staatssecretaris van Veiligheid en Justitie over de toegenomen weigeringen 
van Verklaringen omtrent gedrag (ingezonden 27 juni 2017). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op de constatering in het JUSTIS jaarverslag 2016 dat het 
aantal weigeringen van verklaringen omtrent gedrag zijn gestegen van 0,35% 
naar 0,4%? 

Vraag 2
Kunt u toelichten waardoor de toename van het aantal weigeringen bij 
aangevraagde verklaringen omtrent gedrag wordt veroorzaakt? 

Vraag 3
Hoeveel jongeren van onder de 23 jaar is afgelopen jaar een verklaring 
omtrent gedrag geweigerd en hoe verhoudt zich dat tot voorgaande jaren? 

Vraag 4
Kunt u aangeven hoeveel van die geweigerde aanvragen voor jongeren 
betrekking had op een aanvraag voor werk? 

Vraag 5
Kunt u aangeven hoeveel van die geweigerde aanvragen voor jongeren 
betrekking had op een aanvraag voor stage? 

Vraag 6
Is inmiddels begonnen met een voorlichtingscampagne en een website voor 
jongeren zoals u heeft aangekondigd in uw brief van 1 februari 2017 
(Kamerstuk 34 550 VI, nr. 98)? Zo ja, hoe ziet die voorlichting eruit en 
wanneer wordt dit geëvalueerd? Zo nee, wanneer wordt hiermee begonnen 
en is een evaluatie voorzien?
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